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Protokół Nr XVI/16  

z obrad XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 22 czerwca  

2016 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach.   

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Grzegorz Mackiewicz. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał w/z Komendanta 

Miejskiego Policji w Suwałkach Pana Adama Miezianko – I Zastępcę 

Komendanta Miejskiego Policji, Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 

Pożarnej w Suwałkach Pana Bogdana Wierzchowskiego, Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Suwałkach Pana Remigiusza Franciszka Kuleszę, w/z 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Suwałkach Panią Elżbietę 

Bednarko, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego Powiatu Ziemskiego 

Suwałki Pana Mirosława Szczesnego, przedstawiciela Dyrektora Aresztu 

Śledczego w Suwałkach, w/z Naczelnika Urzędu Celnego w Suwałkach – Pana 

Janusza Radzewicz, Przewodniczącego Powiatowego Zrzeszenia Ludowe 

Zespoły Sportowe – Pana Władysława Renowickiego, Przewodniczącego Rady 

Gminy Jeleniewo – Pana Jana Bieleckiego. 

Przewodniczący Rady powitał dyrektorów, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu suwalskiego: Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Suwałkach – Panią Teresę Dzienuć, Pana Stanisława Dziemiana – Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach, Pana Marka Dziemiana 

– Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Suwałkach, Dyrektora Zespołu 

Szkół im. gen. L.M. Paca w Dowspudzie – Pana Jana Kazimierza Orłowskiego, 

Dyrektora Domu Dziecka w Pawłówce – Pana Waldemara Jerzego Pstrzoch, 

Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Lipniaku oraz Kierownika 

Zakładu Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku – Panią Bożennę Jadwigę 

Chmielewską, Skarbnika Powiatu – Panią Elżbietę Olejnik, Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów – Panią Grażynę Kuklińską,  Sekretarza Powiatu – 

Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego.  

Przewodniczący Rady powitał naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Suwałkach: Panią Jolantę Sawicką, Panią Celinę Puchalską, 

Ewę Kamińską, Pana Konrada Charmuszko, Pana Ryszarda Kalinowskiego 

(Lista zaproszonych Gości – załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2)  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 14 radnych:  

 

1. Biłda Stefan 

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Burzyński Marian       

4. Chlebus Andrzej   

5. Dziatkowski Marek  

6. Gryszkiewicz Irena   

7. Kleszczewski Zbigniew    

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur    

10. Mackiewicz Grzegorz  

11. Mackiewicz Zbigniew   

12. Małachowski Sławomir  

13. Ołdakowski Szczepan  

14. Szwengier Stanisław   

    

Nieobecni: 

1. Truchan Anna Danuta 

    

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu             

na 2016 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego                

na lata 2016 – 2025. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

 

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo                    

był wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

protokołu.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XV Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach: 

 

za przyjęciem protokołu głosowało   - 14 Radnych 

przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Protokół z obrad XV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzenia                     

w dniu 14 czerwca 2016 r. Państwo Radni otrzymali na posiedzeniach Komisji 

Rady. 

Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania. 
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 Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało             - 14 Radnych 

przeciwko                  -  0  

wstrzymało się od głosu                -  0  

 

 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 3). 

 

Ad.5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań.  

Interpelacji i zapytań nie wniesiono.  

 

Ad.6. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Przewodniczący Rady zamknął punkt z uwagi na jego 

bezprzedmiotowość.  

 

Ad.7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                 

na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Olejnik przekazała, że zmiany w budżecie 

powiatu na 2016 r. w projekcie uchwały Rady Powiatu polegają na zmianach                

w planie dochodów i wydatków budżetowych. Zwiększa się plan dochodów              

o kwotę 768.037 zł oraz zmniejsza się o 79.770 zł. Główne zwiększenia dotyczą 

jak zwykle zmian w dz. drogi publiczne powiatowe. Natomiast, jeśli chodzi                   

o plan wydatków to zwiększa się wydatki o kwotę 970.754 zł oraz zmniejsza                     

o kwotę 282.487 zł. Po dokonanych zmianach budżet powiatu przedstawia się 

następująco: dochody ogółem 26.721.781 zł, natomiast wydatki 28.802.952 zł. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz z 

uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu w dniu  

20 czerwca br. Komisję Finansową w dniu 21 czerwca oraz Komisję Polityki 

Społecznej w dniu dzisiejszym.  
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 20 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 4). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 21 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 5). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 6). 

  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2016 rok: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVI/107/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 22 czerwca  

2016 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 7). 

 

Ad.8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższa uchwała jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały, czyli wprowadzonych zmian w budżecie powiatu  

na 2016 r. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                     

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  
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Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Promocji i 

Rozwoju Powiatu w dniu 20 czerwca br. Komisję Finansową w dniu 21 czerwca 

oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 20 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 8). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 21 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 9). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 10). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2016 – 2025:  

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVI/108/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 22 czerwca  

2016 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2016 – 2025 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 11). 

 

Ad.9  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Starosty o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że w dniu 13 kwietnia br. Pani 

Skarbnik złożył wniosek z chęcią rozwiązania stosunku pracy w związku z 
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przejściem na zasłużoną emeryturę. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

powiatowym  powoływanie i odwoływanie Skarbnika Powiatu odbywa się na 

podstawie wniosku złożonego przez Starostę przy podjęciu przez Radę Powiatu 

uchwały. Praktycznie nie mamy żadnego wyjścia. Pani Skarbnik jest 

zdeterminowana, żeby zakończyć pracę w Starostwie. Wszystkie Komisję 

opiniowały ten projekt uchwały z wielkim zażenowaniem tak bym to określił. 

Natomiast nie możemy tutaj zmuszać Panią Skarbnik do dalszej pracy, wydaję 

się, że należy tutaj życzyć Pani Skarbnik dużo zdrowia na tym dalszym etapie 

życia i realizacji wszystkich planów życiowych, a podziękowania nastąpią za 

chwilę. To tyle z mojej strony, zatem wnoszę ten projekt uchwały z prośbą  

o przyjęcie tej decyzji Pani Skarbnik i rozwiązanie stosunku pracy z Panią 

Skarbnik z dniem 11 lipca br. (pismo znak: ORG.2121.3.2016 z dn. 8.06.2016 r. 

– załącznik Nr 12).  
Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                     

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  

Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Promocji  

i Rozwoju Powiatu w dniu 20 czerwca br. Komisję Finansową w dniu  

21 czerwca oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 20 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 13). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 21 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 14). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 15). 

 Przewodniczący Rady zapytał żartobliwie Panią Skarbnik, czy jest ona na 

pewno zdecydowana i świadoma tego co za chwilę nastąpi, tj. będzie 

głosowanie i klamka zapadnie.  

 Skarbnik Powiatu Pani Elżbieta Olejnik odpowiedziała, że jest świadoma 

swojej decyzji. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

odwołania Skarbnika Powiatu: 
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za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVI/109/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 22 czerwca  

2016 r. w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 16). 

 

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że przyszedł teraz ten niełatwy 

moment. Wydaje mi się, że z czystym sumieniem możemy powiedzieć, 

zwłaszcza ja bo z Panią Skarbnik pracuję od drugiej kadencji, a niektórzy  

z Państwa Radnych od początku jak powstały powiaty, więc ten okres jest dosyć 

długi, będę więc wyrazicielem wszystkich tutaj zgromadzonych, całej Rady  

i Zarządu Powiatu, że ta współpraca naprawdę była bardzo dobra. Pani była 

dobrym strażnikiem budżetu powiatu, nie pozwalała nam zaszaleć za bardzo,  

ale też nie była tak skąpa, czasami mogliśmy jednak coś tam utargować i Pani 

potrafiła w tych zakamarkach, kontach różnych znaleźć środki niezbędne na 

różnego rodzaju nadzwyczajne działania powiatu, na inwestycje, na rozwój 

powiatu, na udział własny do składanych projektów. Tak że myślę, że to 

zrozumienie funkcji Skarbnika było naprawdę bardzo wysokie i Pani 

kompetencje powodowały, że Zarząd i ja osobiście mogliśmy spokojnie spać. 

Tak że bardzo serdecznie dziękuję za ten 18 – letni okres współpracy w 

samorządzie powiatowym tutaj z nami wszystkimi. Wydaje mi się, że z naszej 

strony to była bardzo dobra współpraca i Pani też w stosunku do nas może 

powiedzieć, że nie miała żadnych problemów. Przynajmniej mi się tak wydaje, 

tak że serdecznie dziękujemy. Jeżeli Pani pozwoli to na Pani ręce złożymy 

pamiątki mówiące o tej współpracy w postaci pamiątkowego grawertonu, ale też 

tak prowokacyjnie chcemy Pani wręczyć  album, bo jak nieraz się Pani 

wypowiadała zna Pani wiele miejsc na świecie a Polskę by chciała Pani poznać. 

Polska się bardzo zmienia, więc od  nas chcemy wręczyć dla Pani taki album 

„POLSKA” z wykazem wszystkich atrakcji turystycznych, historycznych, żeby 

można było łatwiej podjąć decyzję co do dalszego zwiedzania naszego kraju.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że miał możliwość co prawda krótko 

współpracować  z Panią Skarbnik, niemniej jednak bardzo sobie ją ceni, we 

wszystkich tych elementach, które mieliśmy i myślę, że zasłużona emerytura 

będzie dobrze przez Panią że tak powiem konsumowana  i bardzo dobrze. 

Cieszę się, że Pani odchodzi ze spokojem i myślę, że my wszyscy jesteśmy dla 

Pani wdzięczni za te lata pracy, które tutaj w tym Starostwie przeszły, ale też 

dziękuję w imieniu wszystkich  Radnych za współpracę. Wszystkiego 

najlepszego, zdrowia, faktycznie tego co Pani sobie zamarzy, może m.in. tego 

zwiedzania Polski.   
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 Radny Sławomir Małachowski przekazał, że pozwoli sobie jeszcze zabrać 

głos, tak jak mnie pan Przewodniczący Rady oraz Pan Starosta upoważnili, 

Droga Pani Skarbnik, może zacznę tak trochę historycznie. W imieniu Radnych 

którzy najdłużej, od samego początku piastowali funkcję Radnych Powiatu, tj. 

od jego powstania, służyła nam Pani, służyłaś nam Koleżanko wielką pomocą              

i nauczaniem. Takim nauczaniem od podstaw, ponieważ jak wchodziliśmy w 

budżet, wchodziliśmy w te arkana poznawania sztuki jakby zarządzania 

powiatem, nawet jak może wtedy radni opozycyjni, nie ważne czy byliśmy w 

opozycji, czy byliśmy wśród rządzących powiatem, ale jakby nigdy nie byliśmy 

wyróżniani i zawsze służyłaś nam pomocą, doświadczeniem, radą i naprawdę 

śmiało można było wejść, zastukać i uzyskać informację. Jako przewodniczący 

trzech kadencji, dwunastu lat wspólnie spędzonych chciałem bardzo serdecznie 

podziękować za wspaniałą współpracę. Naprawdę to były kolejne lata bardzo 

dobrej nauki, poznawania. Były też różne chwile, za które serdecznie 

przepraszam z tego miejsca, ponieważ też niejednokrotnie nie jestem łatwym do 

współpracy człowiekiem, miałem wątpliwości, pytałem bardzo dosadnie i do 

końca, ale zawsze otrzymywałem odpowiedź i zawsze dochodziliśmy do 

porozumienia. Tak że z tego miejsca bardzo serdecznie dziękuję w imieniu 

Radnych z tych trzech kadencji, kiedy byłem Przewodniczącym, chciałbym 

bardzo serdecznie w imieniu tych Radych podziękować i przez część zostałem 

też upoważniony, zatem jeszcze raz wszystkiego, wszystkiego najlepszego, 

miłego odpoczynku na emeryturze i proszę o nas nie zapominać. Chciałbym 

powiedzieć jeszcze, że mapę, którą dostałem, bo tak to traktuję, na temat 

budżetu, na temat bilansu, tego wszystkiego, co się dzieje z finansami też 

wykorzystuję w pracy zawodowej i było to dla mnie też wielkim wsparciem, nie 

tylko jako samorządowca, ale też jakiejś tam osoby zarządzającej. Dziękuję 

bardzo.   

  

 Członkowie Zarządu Powiatu oraz Przewodniczący Rady przekazali na 

ręce Pani Skarbnik Powiatu Elżbiety Olejnik kosz kwiatów, pamiątkowy 

grawerton oraz album książkowy.  

 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Olejnik przekazała: „Państwo Radni, 

Szanowni Goście, miłe Koleżanki i Koledzy, tak jak już dzisiaj zostało 

powiedziane z dniem 12 lipca br. przechodzę na emeryturę. Chciałąm jedno 

zdanie historii otóż w sumie przepracowałam  37 lat, z czego 17,5 roku ostatnie 

to w Starostwie Powiatowym, jako Skarbnik Powiatu. Jak patrzę na te wszystkie 

lata, które przepracowałam, stwierdzam, że praca w Starostwie to nie był mój 

tylko obowiązek ale również zaszczyt i tak to traktowałam. I mam nadzieję, że 

to nie były przeze mnie lata stracone. Wszystkim Państwu bardzo serdecznie, z 

całego serca dziękuję za współpracę, za wyrozumiałość w stosunku do mojej 

osoby. Też chciałam powiedzieć, że nie jestem łatwym partnerem i umiem 

swojego zdania bronić. Dziękuję za życzliwość i za pomoc, na którą zawsze 
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mogłam w stosunku do Państwa liczyć. Jeszcze raz z całego serca wszystkim 

Państwu bardzo, bardzo serdecznie dziękuję a szczególnie tutaj chciałam 

podziękować moim bezpośrednim przełożonym zwłaszcza Panu Staroście, z 

którym przepracowałam, tak jak dziś policzyłam 13,5 roku, czyli trzy pełne 

kadencje i połówka. Również bardzo serdecznie dziękuję dla Pana Wicestarosty, 

z którym również bardzo długo pracowałam. Myślę, że dobrze się nam 

pracowało, serdeczne również podziękowania. Dziękuję również wieloletniemu 

Przewodniczącemu Rady i aktualnie Członkowi Zarządu a myślę, że prywatnie 

mojemu koledze Sławkowi Małachowskiemu, również serdecznie dziękuję. 

Także serdecznie dziękuję Panu Przewodniczącemu Rady aktualnemu, z którym 

również współpraca była przyjemnością. Wszystkim Państwu bardzo serdecznie 

dziękuję za wszystko, życzę Państwu wszystkiego co najlepsze w życiu 

zawodowym, oraz w życiu osobistym, niech się spełniają wszystkie marzenia i 

wszystko będzie jak najlepiej”.  

 Panią Skarbnik Elżbietę Olejnik nagrodzono brawami.  

Przewodniczący Rady przywitał Pana Jana Bieleckiego – 

Przewodniczącego Rady Gminy Jeleniewo, którego nie przeczytał na początku.  

 

Ad.10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Starosty o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że poprzedni wniosek łatwo 

było złożyć z tego powodu, że Pani Skarbnik przygotowała swojego następcę i 

jest to Pani Ewa Kamińska, która razem z Panią Skarbnik od początku istnienia 

powiatu pracuje w Starostwie Powiatowym. Pani Ewa Kamińska ma 

kwalifikacje zgodne z obowiązującymi przepisami. Skończyła Wyższą Szkołę 

Finansów i Zarządzania o kierunku finanse i rachunkowość. W Starostwie tak 

jak powiedziałem pracuje od początku istnienia powiatu. Pełniła ostatnio role 

Głównego księgowego w Starostwie oraz Naczelnika Wydziału Finansowo – 

Budżetowego. W między czasie, w okresach, kiedy nie było Pani Skarbnik 

zastępowała Panią Skarbnik z powodzeniem jako Skarbnika Powiatu i wydaje 

się, że jest to właściwa kandydatka na tą funkcję Skarbnika. Zgodnie z ustawą o 

samorządzie powiatowym to Rada Powiatu powołuje również Skarbnika na 

wniosek Starosty. Wnoszę zatem do Rady, aby Panią Ewę Kamińską powołać 

na Skarbnika Powiatu Suwalskiego (pismo znak: ORG.2121.5.2016 z 

dn.8.06.2016 r. – załącznik Nr 17). 

 Przewodniczący Rady zadał pytanie dla Pani Ewy Kamińskiej, czy jest 

ona świadoma tego co robi.  

 Pani Ewa Kamińska odpowiedziała, iż myśli że tak. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                     

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  
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Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Promocji  

i Rozwoju Powiatu w dniu 20 czerwca br. Komisję Finansową w dniu  

21 czerwca oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 20 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 18). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 21 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 19). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 20). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do kandydatki. Pytań nie 

było.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

powołania Skarbnika Powiatu: 

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVI/110/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 22 czerwca  

2016 r. w sprawie powołania Skarbnika Powiatu została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 21). 

 

 Nowo powołana Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kamińska przekazała: 

„Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, dziękuję bardzo za okazane mi 

zaufanie, myślę, że go nie zawiodę, chociaż poprzeczka postawiona przez Panią 

Elżbietę Olejnik jest bardzo wysoka. Mam nadzieję, że sprostam zadaniom i 

oczekiwaniom i mam nadzieję, że współpraca z Państwem będzie układała się 

pomyślnie. Będę starała się wykonywać swoje obowiązki sumiennie i z należytą 

starannością. Będąc przy głoście chciałabym podziękować Pani Skarbnik. 

Razem pracujemy 20 lat, myślę, że ta współpraca zawsze układała się dobrze i 
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tak właściwie dzięki namowom Pani Skarbnik się zdecydowałam. Dziękuję 

bardzo.” 

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał: „gratuluję Pani w imieniu Rady 

Powiatu i Zarządu wyboru na Skarbnika. Przyjmuję Pani deklarację o tej 

współpracy. Myślę, że tak będzie. I coś powiem, jak będzie miała Pani problem 

to załatwiliśmy u Pani Eli konsultacje. W ogóle, jeśli będzie miała Pani jakieś 

wątpliwości to my też jesteśmy otwarci, będziemy starali się przyjmować Pani 

uwagi dotyczące finansów Powiatu i je realizować. Myślę, że ta współpraca 

będzie się dobrze układała.   

 Starosta Szczepan Ołdakowski oraz Przewodniczący Rady Grzegorz 

Mackiewicz złożyli gratulacje dla nowej Pani Skarbnik przekazując wiązankę 

kwiatów. Panią Ewę Kamińską nagrodzono brawami.   

 

Ad.11  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków  

i oświadczeń. 

Przewodniczący Rady przekazał, iż Państwo Radni także wraz  

z materiałami otrzymali odpowiedź Prezesa Rady Nadzorczej Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na stanowisko Rady Powiatu  

z dn. 1.04.2016 r. w sprawie wielkości kwot przekazywanych na rzecz 

powiatów na rehabilitację zawodową i społeczną osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Czy w tej sprawie może kilka słów ze chce Pan Starosta zabrać? 

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, iż ta odpowiedź nie 

odzwierciedla naszych oczekiwań. Myślę, że Pan Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach powinien się jeszcze odnieść do tego, 

to na jego wniosek, żeśmy to stanowisko wystosowali do PFRON-u uznając, 

jednak, że fakt nie rejestrowania się osób niepełnosprawnych w Powiatowym 

Urzędzie Pracy ma wpływ na podział środków. Z tych wyliczeń wynika, że nie 

taki znowu znaczny. Byśmy zyskali na tym zgodnie z tymi wyliczeniami około 

11 tys. zł, natomiast inne samorządy zgodnie z tymi wyliczeniami tracą po 

kilkaset tysięcy złotych, chociażby Miasto Suwałki straciłoby ponad 300 tys. zł. 

Więc jest to jakby taki argument, że nasze propozycje były chybione. Może Pan 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie chciałby odnieść się do tego, 

jeśli się Pan z tą odpowiedzią zapoznał. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach 

Stanisław Dziemian przekazał, że jeszcze tego tak dogłębnie nie 

przeanalizowaliśmy.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że może na Komisji wrócimy do tego 

tematu. Mieliśmy dobre intencje, ale jak się okazało niekoniecznie.  

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że to nie zmienia faktu,  

że środki jakie są nam przyznawane są znacznie daleko niewystarczające  

w stosunku do potrzeb, do wniosków, jakie do nas wpływają od osób 

niepełnosprawnych oczekujących pomocy w różnym zakresie, chociażby  

w zakresie zakupu sprzętu rehabilitacyjnego, który pomaga im w normalnym 

funkcjonowaniu. Więc jest to temat myślę, że ważny, ten, który poruszyliśmy o 

nieadekwatności środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych do zapotrzebowania ze strony tego środowiska.  

Przewodniczący Rady, zapytał czy są jeszcze jakieś wnioski. Wniosków 

nie wniesiono. 

Dodał, że propozycja następnej sesji po takiej przerwie wakacyjnej to 25 

sierpnia br. Dziękuję Państwu i życzę przyjemnego wypoczynku.  

Ad.12.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XVI sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 

 
  PRZEWODNICZĄCY RADY 

 /-/ Grzegorz Mackiewicz 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Monika Szczerbowska 


